
بدون عنوان

شماره پرسش: ۲۴۶۱۰

تاریخ ارسال پرسش: ۰۰:۳۳:۲۸ ۱۳۹۸/۴/۲۶

متن پرسش

سلام استاد گرانقدر خدا قوت، لطفاً نظرتون در مورد همایش عفاف و حجاب که اخیرا در تهران

برگزارشده و به زودی هم قرار است در اصفهان برگزار شود بفرماد.آیا این همایش ها به نفع حجاب

و عفاف است و یا با شکل دیگر و روش دیگری باید وارد میدان عمل شد؟ لطفاً راهنمایی بفرماد.

موید باشید.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در این مورد خوب است به جواب سؤال شمارهی ۲۴۵۳۲ رجوع فرماد.

موفق باشید


